
Referat af bestyrelsesmøde den 5. september 2022 
 

Inviteret: Tasha Hoppe, formand 

 Anna Bjarnarson, næstformand 

 Jytte Jensen, kasserer 

                        Sune Carlsen 

 Allan Dahl 

                        Villy Nielsen 

 Sofia Fromberg 

                        Louise Bjarnarson, suppleant 

 

Afbud:  Lee Robinson, suppleant 

 

1. Godkendelse af referat fra møde den 4. 
august 

Referatet godkendt. Sune lægger det på 
hjemmesiden. 
 

2. Valg af ordstyrer og referent  Sofia ordstyrer, Sune referent. 
 

3. Formanden, sager til orientering  Der er bestilt hængelåse til affaldsgårdene, så 
vi kan låse dem af, når sæsonen slutter. Alle 
bestyrelsesmedlemmer kan åbne og låse. 
 
Ternstrøm beder bestyrelsen bekræfte, at 
foreningen har bedt advokaten om at 
underskrive købsaftaler og lejeaftaler på 
foreningens vegne. Sune svarer, at Ternstrøm 
underskriver aftalerne, indtil foreningens 
bestyrelse giver besked om andet. 
 
Foreningshuset lånes ikke ud foreløbigt. Det er 
et problem, at nøglen til huset også kan bruges 
til kontoret. Bestyrelsen vil afklare, om huset 
fortsat skal kunne låses ud uden adgang til 
kontoret. 
 

4. Kassereren, sager til orientering  Banken har givet besked om nye renteforhold: 
Den negative rente for at have penge i banken 
sættes ned, men renten for at låne penge er 
sat op med en halv procent. Kassereren 
vurderer, at det har begrænset betydning for 
foreningens økonomi. 
 



5. Status på overgang til digital 
vandaflæsning og kommunikation til 
havelejerne  

De nye ejere af vandafregningsselskabet gav i 
september sidste år besked om, at aflæsning 
af vandforbrug på sigt skal være digital.  
Sofia tager kontakt til selskabet, når vi skal 
aflæse vand til oktober, for at få besked om, 
hvornår vi skal gå over til digital 
vandaflæsning. 
 
Sune lægger en besked på hjemmesiden om, 
at vandaflæsning foregår i oktober, som 
normalt.  
 

6. Bortskaffelse af afføring Det er kommet bestyrelsen for øre, at nogle 
havelejere bortskaffer afføring i poser i 
affaldscontainerne. Tasha spørger Høje 
Taastrup Kommune, hvordan afføring korrekt 
skal bortskaffes. 
 

7. Tilladelse til hønsehold Bestyrelsen har for nylig givet et afslag på 
hønsehold i en have. 
Bestyrelsen vil ikke give tilladelse til hønsehold 
før generalforsamlingen. På 
generalforsamlingen vil bestyrelsen bede 
forsamlingen beslutte, om hønsehold skal 
være tilladt fremadrettet. Rotter er et stigende 
problem i foreningen, og hønsehold medvirker 
til at tiltrække rotter. 
Sune orienterer havelejerne på hjemmesiden. 
 

8. Drøftelse af mail fra 
Kolonihaveforbundet vedrørende 
indsats mod helårsbeboelse – hvordan 
forholder vi os?  

Sune orienterer havelejerne på foreningens 
hjemmeside. 

9. Reparation af gul bom ved haverne 201 
og 227  

Den gule bom ved haverne 201 og 227 er i 
stykker. Villy kigger på, om låsen kan tages af – 
låsen er defekt – så bommen kan tages i brug 
igen. Tasha orienterer den havelejer, som har 
gjort opmærksom på problemet. 
 

10. Opfølgning på sager fra sidste 
bestyrelsesmøde 
- Trailere og postkasser  
- Andet  

Der er styr på alle sager, der skulle håndtæres 
efter sidste bestyrelsesmøde. 

11. Eventuelt  En havelejer har klaget over, at naboens høje 
træer står for tæt på skel. Tasha og Sune 



kigger på træerne. Står træerne for tæt på skel 
i strid med ordensreglernes § 2.3, giver Tasha 
og Sune er påbud til havelejeren om at få 
fjernet træerne. 

 
 


